
BESLUITENLIJST PRESIDIUM d.d. 6 september 2017

Aanwezig: de heer M.J. van Lavieren (vice voorzitter), de heer H. Erdogan (lid), de heer J.R. Pardo
Kruidenier (lid), de heer T. Stam (lid), de heer B.W. de Leeuw (lid), de heer U. Oflaz (lid), de heer F.C.
de Gier (lid), de heer A.C. Strop (lid), de heer A. Kraijo (wethouder, aanwezig bij eerste agendapunt),
mevrouw I.M. de Gruijter (griffier)
Afwezig m.k.: de heer J.G.A. Paans (vz)

Opening

1 Opening en vaststellen agenda
Besluit
De vice voorzitter van de raad, de heer van Lavieren, zal deze vergadering van het
presidium voorzitten, wegens afwezigheid van de voorzitter. Wethouder Kraijo is
aanwezig om de bijeenkomsten op 12 september (BIO's) toe te lichten. De voorzitter stelt
voor om dit direct na opening van de vergadering te behandelen. De agenda wordt
vastgesteld. Er wordt kort stilgestaan bij de mededeling van de PvdA; de leden van het
presidium wensen de heer Erdogan succes met het fractievoorzitterschap en de heer van
Lavieren wordt hartelijk bedankt voor zijn inzet tot nu toe.

2 Vaststellen verslag Presidium 7 juni 2017
Besluit
Het verslag van 7 juni wordt ongewijzigd vastgesteld.

Komende raadsronde

Het presidium oordeelt of de stukken rijp zijn voor besluitvorming en stelt de agenda's voor de
komende raadsronde vast.

3 Agendas komende raadsronde
Samenvatting besluit:
De agenda's voor de commissies zijn akkoord, agenda voor de BIO over Mercon Kloos
wordt nog toegevoegd. De agenda van de werkbijeenkomst over Verbonden Partijen
wordt aangepast; er zullen geen directeuren van de GR'en worden uitgenodigd voor deze
sessie.

4 Stukken komende raadsronde
Samenvatting besluit:
Bij het raadsvoorstel aandeelhouderschap Eneco wordt gevraagd naar aanvullende
informatie. Alle stukken worden geagendeerd bij de commissies.

Sluiting

5 Rondvraag
Besluit
Met betrekking tot de klankbordgroep Gemeentehuis ziet het presidium graag een goede
opdrachtformulering tegemoet waarbij ook duidelijk wordt gemaakt wat de status is van
de klankbordgroep. 
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De heer de Leeuw vraagt of het mogelijk is dat de geluidsapparatuur in de raadzaal
wordt nagekeken. Tijdens de laatste gemeenteraad vielen de microfoons telkens uit, dit
was heel hinderlijk. De griffier geeft aan dat er geen onderdelen meer te leveren zijn voor
de microfoons (te oud), maar zal nagaan of er nog andere aanpassingen/oplossingen
mogelijk zijn.
De heer Stam doet een persoonlijke mededeling om de overige presidiumleden te
informeren.
De heer Pardo Kruidenier refereert aan de carrousel Bestuur en Middelen van de
Drechtsteden dinsdag van 5 september over Informatiebeleid. Belangrijk voor
Alblasserdam om hier bij aan te haken en een visie op te hebben. 
Verder vraagt de heer Pardo Kruidenier naar de stand van zaken rond het nieuwe
RIS/vergaderapp. Dit komt terug in een volgende vergadering van het presidium.
De griffier meldt dat Klokradio weer data beschikbaar heeft voor (duo)raadsleden, goed
om hier gebruik van te maken. Data worden vermeld in het weekbericht.  

6 Sluiting
Besluit
De voorzitter sluit om 20.45 uur de vergadering.
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